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 Nuclear Energy Data is the OECD Nuclear Energy Agency's annual compilation of statistics and country reports documenting nuclear power status in the OECD area. Information provided by member country governments includes statistics on installed generating capacity, total electricity produced by all sources and by nuclear power, nuclear energy policies and fuel cycle developments, as well as projected generating capacity and electricity production to 2035, where available. Total electricity generation at nuclear power plants and the share of electricity production from nuclear power plants increased slightly in 2014, by 1.4% and 0.3% respectively, despite Japan's nuclear fleet remaining offline throughout the year. No new reactor was connected to the grid in OECD countries and one, in the United States, was permanently shut down. Governments committed to having nuclear power in the energy mix advanced plans for developing or increasing nuclear generating capacity, with the preparation of new build projects making progress in Finland, Hungary, Turkey and the United Kingdom. Further details on these and other developments are provided in the publication's numerous tables, graphs and country reports.
 
 This publication contains "StatLinks". For each StatLink, the reader will find a URL which leads to the corresponding spreadsheet. These links work in the same way as an Internet link.
 
 Les Données sur l'énergie nucléaire, compilation annuelle de statistiques et de rapports nationaux de l'Agence de l'OCDE pour l'énergie nucléaire, présentent la situation de l'énergie nucléaire dans les pays de l'OCDE. Les informations communiquées par les pouvoirs publics des pays membres de l'OCDE comprennent des statistiques sur la puissance nucléaire installée, la production d'électricité totale et nucléaire, les politiques nucléaires, les évolutions du cycle du combustible ainsi que, lorsqu'elles sont disponibles, des projections jusqu'en 2035 de la puissance nucléaire et de la production d'électricité. En 2014, la production totale d'électricité des centrales nucléaires ainsi que la part du nucléaire dans la production d'électricité ont légèrement augmenté, de 1,4 % et 0,3 % respectivement, et cela même si la totalite des réacteurs japonais est restée a l'arrêt. Aucun nouveau réacteur n'a été connecté au réseau dans les pays de l'OCDE, et un réacteur, aux Etats-Unis, a été mis définitivement à l'arrêt. Les pays décidés à inclure le nucléaire dans leur bouquet énergétique ont poursuivi leurs projets de développer ou d'augmenter la puissance nucléaire installée, avec des avancées dans de futurs projets de construction en Finlande, en Hongrie, au Royaume-Uni et en Turquie. Le lecteur trouvera de plus amples informations sur ces évolutions et d'autres développements dans les nombreux tableaux, graphiques et rapports nationaux que contient cet ouvrage.
 
 Cette publication contient des < StatLinks >. Fonctionnant comme un lien internet, un StatLink fournit l'accès à la feuille de calcul correspondante.
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